

FOR IMMEDIATE RELEASE

Mandy Chan appointed as CEO at SATS HK

(Hong Kong, 24th July 2023) – The Board of Directors has appointed Mandy Chan as new Chief Executive Officer (CEO) of SATS HK Limited, with immediate effect.

Ms. Chan is currently the board director of SATS HK, with her diversified operational and management experience in the aviation industry, she would continue to lead SATS HK to greater heights.

"We are thrilled to welcome Mandy Chan as the new CEO of SATS HK. Her extensive background in aviation industry and proven track record of success makes her the perfect fit for this role" said Gary Zhan, SATS HK's Chairman.

SATS HK, your starting point for a delight journey. Our team is committed to providing passengers with safe, high-quality airport services. We invite you to experience the professional services of SATS HK.

For more information, please visit www.satshk.com, follow us on Facebook: www.satshk.com, satshk , LinkedIn: www.satshk.com, satshk , LinkedIn: www.satshk.com, satshk , LinkedIn: www.satshk.com, satshk , LinkedIn: www.satshk.com, satshk , www.satshk , w

-Ends-

About SATS HK Limited

SATS HK Limited is a joint venture of Hong Kong Airlines Ltd and SATS Ltd. We offer a comprehensive range of ground handling services from passenger handling, ramp handling, flight operations, baggage handling, load control to cargo services to our customers at Hong Kong International Airport.

We are devoted to provide our finest products and services, and continue to introduce valueadded services to delight our airline customers. Our unique services are built on the extensive experiences of our staff, organized systems and processes and also our passion.

SATS HK LIMITED



即時發佈

陳麗雯女士履行行政總裁新職務

(香港,2023年7月24日)新翔(香港)董事會宣佈,委任陳麗雯女士為新翔(香港)有限公司行政總裁(CEO),並即時生效。

陳女士目前擔任新翔(香港)董事一職,陳女士在航空界擁有不同範疇的工作及管理經驗,她將 帶領新翔(香港)更上一層樓。

「我們非常高興歡迎陳麗雯女士擔任新翔(香港)行政總裁。她在航空業的經驗豐富成就卓越, 是這個崗位的最佳人選。」新翔(香港)董事長湛貴才說。

新翔(香港)有限公司,您愉快旅程的起點,我們的團隊將為您提供安全、優質的機場服務,請一同體驗新翔(香港)的專業服務。

瞭解更多資訊可透過新翔(香港)有限公司網頁 <u>www.satshk.com</u>, Facebook 專頁: <u>www.facebook.com/satshongkong</u>, 關注新翔(香港) Instagram 賬號 @satshk 和 LinkedIn 專頁: <u>www.linkedin.com/company/satshk/</u>

-完-

關於新翔(香港)有限公司

新翔(香港)是香港航空有限公司和新翔集團有限公司的合資企業。我們於香港國際機場為客戶 提供全方位的地勤服務,從旅客處理、停機坪處理、航班運營、行李處理、負載控制到貨運服 務。

我們致力於提供最好的產品和服務,並不斷推出增值服務來滿足我們的航空公司客戶。憑藉員工豐富的經驗,有組織的系統和流程以及我們的工作熱誠,為航空公司及其乘客提供獨特的服務體驗。

SATS HK LIMITED

Room 608, 6/F., Asia Airfreight Terminal, 10 Chun Ping Road, Hong Kong International Airport, Lantau, Hong Kong. 香港大嶼山香港國際機場駿坪路 10 號 亞洲空運中心 第 2 期 6 樓 608 室